
Motion från Lars Hagelin 
 

 
 
Styrelsens svar: 
I årets budget föreslås att ta fram en skogsvårdsplan för marken som avses i motionen.   
Högen vid nätstationen forslas bort vid lämpligt tillfälle, när det finns tillräckligt med ris 
uppsamlat för en lastbilstransport. Inget ytterligare läggs på högen längs Dahliavägen.  
 
 
 


